

No. 30817

UNITED NATIONS
and
FINLAND

Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements regarding the session of the Joint Economic Commission for Europe/Food and Agriculture Organization of the United Nations Working Party on Economics of the Agri-Food Sector and Farm Management, of the Economic Commission for Europe, to be held in Helsinki, from 12 to 16 September 1994 (with annex). Geneva, 17 November 1993 and 15 March 1994

Authentic text: English.

Registered ex officio on 15 March 1994.

ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
FINLANDE

Échange de lettres constituant un accord relatif aux arrangements concernant la session du Groupe de travail mixte Commission économique de l'Europe/Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture sur l'économie politique du secteur agro-alimentaire et de gestion de la ferme, de la Commission économique de l'Europe, devant avoir lieu à Helsinki, du 12 au 16 septembre 1994 (avec annexe). Genève, 17 novembre 1993 et 15 mars 1994

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 15 mars 1994.